

Islands District Council
Agenda for the 5th Meeting in 2022 to be held
on Thursday, 3 November 2022 at 2:00 pm
in the Islands District Council Conference Room
on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

離島區議會 2022 年第五次會議議程

日期： 2022 年 11 月 3 日(星期四)
時間： 下午 2 時正
地點： 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓
離島區議會會議室

1. Visit of the Commissioner for Labour to Islands District Council
勞工處處長到訪離島區議會
2. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 5 September 2022
通過 2022 年 9 月 5 日的會議紀錄
3. Tung Chung New Town Extension Project - Conceptual Design of Open Space at Tung Chung East
(Paper IDC 51/2022)
東涌新市鎮擴展計劃 - 東涌東擴展區休憩用地概念設計
(文件 IDC 51/2022 號)
4. Question on medical arrangements for residents of the Islands District identified as confirmed cases
(Paper IDC 52/2022)
有關離島居民確診後的醫療安排的提問
(文件 IDC 52/2022 號)
5. Question on the entry of urban designated taxis into Southwest Lantau
(Paper IDC 53/2022)
有關市區抗疫專用的士進入大嶼山西南的提問
(文件 IDC 53/2022 號)

6. Question on the handling of cases in which contractors fail to complete the works as scheduled
(Paper IDC 54/2022)
有關承辦商未能如期完成工程的處理方法的提問
(文件 IDC 54/2022 號)
7. Question on the stool bottles for compulsory testing for babies
(Paper IDC 55/2022)
有關嬰孩強制檢測的糞便樣本瓶的提問
(文件 IDC 55/2022 號)
8. Question on the environmental hygiene condition in the vicinity of the pool in Wong Lung Hang
(Paper IDC 56/2022)
有關黃龍坑水池一帶環境衛生的提問
(文件 IDC 56/2022 號)
9. Question on the interference to TV reception in Yat Tung Estate
(Paper IDC 57/2022)
有關逸東邨電視接收受干擾問題的提問
(文件 IDC 57/2022 號)
10. Reports on the Work of the IDC Committees
(Papers IDC 58-61/2022)
離島區議會轄下各委員會的工作報告
(文件 IDC 58-61/2022號)
11. Date of Next Meeting
下次會議日期